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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 18.2.2013 stillet 
følgende spørgsmål nr. 230 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Jørn Dohrmann (DF).

Spørgsmål 230:

”Kan ministeren garantere, at der ikke er solgt hestekød indeholdende farlig medicin 
såsom phenylbutazone i Danmark, sådan som det er blevet afsløret, at det er sket i 
England? Der henvises til artiklen ”Farlig hestemedicin kan være endt i oksekød” på 
Politikens hjemmeside d. 14. februar 2013.”

Svar:
Det vil ikke være muligt at udstede garantier i den ønskede retning, og det viser 
hestekødssagen med klar tydelighed. Jeg kan oplyse, at Fødevarestyrelsen gennem de 
sidste fem år har undersøgt hestekød for rester af phenylbutazon. Kun i 2012 har der 
været et enkelt positivt fund i forbindelse med denne overvågning. 
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